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内容概要

　　在外语教学中，经常要面对这样一个问题：同一年级的学生在语言能力、学习兴趣和要求等方面
各不相同，那么，到哪里能找到一套丰富的阅读资源让所有的学生都能获益呢？
《体验英语少儿阅读文库SetA（第7级）（适合12-14岁学生）（套装共8册）》让爱读书的孩子有更多
的收获，尽情享受英语阅读的乐趣，让原来不爱阅读的孩子喜欢上英语阅读。
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章节摘录

版权页：   插图：      In the late afternoon,it was time to go home,and they all met together on the bridge. They
were very pleased with themselves because each man had caught one or two large fish. They walked back up the
road to the village singing loudly: 'One man went to fish,Went to fish a river. 'One man went to fish,Went to fish a
river. The song went on for verse after verse: '⋯Six men,five men,four men,three men,two men,one man and his
dog,Went to fish a river.' ■verse after verse一句接一句 They hadjust begun the verse starting,‘Seven men went
to fish'⋯, when Tom called,“Stop！
That reminds me. Have the seven of us all come back？
" he asked. “We have been fishing in that dangerous river all day Perhaps one of us fell in,and no one noticed？
" ■dangerous 危险的 ■fell in跌入（fell是fall的过去式） "Tom is right,” said Matt. “We must check to see
that there are seven of us. Stand in a row, my friends. I will count you to make sure that evcryone has come back
from the river." ■stand in a row站成一排 ■count数 Matt counted everyone in the row. "Tom-one！
Harry-two！
Jack-three！
Will-four！
Ned-five！
Sam-six！
Only six！
" he said. （But he had forgotten to count himself.） “One of us is missing.He may be drowned.How terrible！
" said Matt. “That can't be right,” said Harry "I will count again to make sure. One, two, three, four, five, six！
" （But just as Matt had done, Harry forgot to count himself.） “Only six！
" cried Harry "Oh, how dreadful！
 Why did we risk our lives down by the dangerous river？
" ■dreadful可怕的 ■risk冒险 "I can't believe it," saidjack,and he counted his friends, as well. Once again,he
forgot to count himself. “Only six！
"cried Jack. "It must be true. Oh, what an awful thing to happen！
" When Will had a turn at counting,he got the same answer. “One of us must have fallen in and been drowned！
"
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编辑推荐

《体验英语少儿阅读文库》引进改编自风靡全球的分题材分级读物PM和PM+，由我国著名英语教育
专家陈琳教授和刘道义教授主持改编并审定。
PM、PM+是美国、加拿大、英国、澳大利亚等国的主流阅读文册，其科学的、人性化的编写理念及
阅读内容经受了时间和地域的考验，帮助许多国家的少儿读者及少儿教师体验了学习英语的快乐和成
功。
《体验英语少儿阅读文库》将让您的孩子与世界同步阅读。
《体验英语少儿阅读文库》倡导根据不同年龄段进行分级阅读教学，并对每个级别的阅读内容和阅读
方法进行了科学的规划，让学生从最适合的内容开始学习。
内容涵盖学前到初中阶段，分为12个级别，4大题材。
内容从认识自我到认识身边事物，再到了解宇宙万物，让孩子的认知能力与英语水平同步增长。
读册彩色印刷，图片精美可爱，美式发音清晰纯正。
《文库》预备级（3-6岁儿童适用）分为三个级别，有两大题材系列Set A和Set B：Set A为字母系列
，Set B为字母组合系列。
《文库》1-9级（6-16岁少儿适用）分为4个题材系列： Set A（Real Life）&mdash;&mdash;日常生活题材
；Set B（Science &amp; Nature）&mdash;&mdash;自然科学题材；Set C（Numeracy &amp; Literacy
）&mdash;&mdash;数学题材；Set D（Early Chapters）&mdash;&mdash;故事题材。
《体验英语少儿阅读文库》，从适合自己的开始，让3-16岁少年儿童轻松自然地体验学习英语的快乐
，爱上英语，爱上阅读，养成终生受益的阅读习惯。
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